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Sent: Wed 9/2/2020 6:07:04 PM

Subject: RE: aantal dingetjes

Received: Wed 9/2/2020 6:07:05 PM

Hoi INEEEREN
Ook vanuit EVG is er behoefte om weer meer op het RIVM te werken en duidelijke, logische regels daarvoor. Sluit

me ook aan bij het voorstel vanBE Qok is er behoefte om weer bijeenkomsten te kunnen houden met externen

(speelt bijv. bij platform Nachtwerk).
Ik heb daarnaast signalen gekregen dat sommigen de huidige ‘aanvraagprocedure’ voor het werken/overleggen op

het RIVM omslachtig vinden. Dat laatste is niet zo relevant voor het MT RIVM, maar wel een punt van aandacht

voor onszelf. Dat we streven naar een efficiénte vormgeving, bijvoorbeeld met een voor iedereen toegankelijk
overzicht/tool met wie wanneer aanwezig is, zodat je snel kan zien of er ruimte is.

Vriendelijke groet,

Centrum GZB

trom: IEEE EEE vr. 1

Sent: woensdag 2 september 2020 16:40

@rivm.nl>; SEEev. >; ESET
@rivm.nl>

Vanuit de faciliteiten voor de teststraat hadden we 4 laptops gereserveerd bij PRS. Die geef ik nu uit aan de mensen

die daarom vragen. Dat loopt geen storm, dus er is geen grote behoefte op dit moment.

Vanuit PRS is er ook behoefte aan meer mogelijkheden om naar het RIVM te komen, met name de alleenwonenden

geven aan moeite te hebben met efficient werken vanuit huis. Het voorstel varjjERERg zou die ruimte geven.

Met groet,

Sent: woensdag 2 september 2020 15:20

Subject: RE: aantal dingetjes

Voor zover nodig heeft een deel van de medewerkers van BSI inmiddels een laptop rekening houdend met de 2

mobiele device richtlijn. Ik verwacht op dit moment geen verdere behoefte.

1k ben het met het verzoek vanBEY om iets flexibeler om te kunnen gaan met de regel van max 8 pers eens.

Voorstel vanEiEgE zou moeten kunnen werken zonder afbreuk te doen aan de algemene richtlijnen.
Voor BSI speelt het iets minder, omdat veel medewerkers op het RIVM moeten zijn om hun (lab)werkzaamheden te

verrichten. Daar waar mogelijk wordt door alle medewerkers (ook analisten) zoveel mogelijk thuis gewerkt.

Nog wel een extra aandachtspuntje over het nieuwe beleid voor standaard voorzieningen thuis:

heeft dit voor haar verlof nader toegelicht in het MT V&Z, waarin is aangegeven dat het voor de genoemde
items maximum bedragen betreft, waar ook niet overheen gegaan kan worden, bv bij een toetsenbord van 35 euro

wordt niets vergoed, alleen bij een kostprijs van het maximumbedrag van 32 euro. In de laatste communicatie
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vanuit bedrijfsvoering staat vermeld dat dit wel kan, maar dat alleen het maximum bedrag wordt uitgekeerd. Wat

wordt nu gehanteerd? Meest recente berichtgeving uit de nieuwsbrief?

Kosten komen voor zover ik begrijp ten laste van het Centrum.

Groeten

Verzonden: woensdag 2 september 2020 09:15

@rivm.nl>; EE evn nl; EEE© vm n>;

Onderwerp: RE: aantal dingetjes

Hoi

2. Vanuit VTS geen verzoek gehad en ook geen behoefte. De online afdelingsmeetings doen onze analisten vaak in

een vergaderzaal, dat gaat prima. Het is ook maar klein groepje.

3. Ik vind de huidige regel van 8 mensen per centrum per dag al best ruimte bieden, maar in de huidige vorm zijn
de regels zijn erg strikt en bieden juist weinig ruimte. Bij 1 overleg van 2 personen is er die dag geen ruimte meer

voor andere mensen. Dat is heel lastig uit te leggen en ik kom niet verder dan “Dat zijn nou eenmaal de

afgesproken regels”. Ik zou het fijn vinden als het RIVM nadenkt over wat er zou kunnen binnen de 1.5 meter. Dan

zouden wij op centrum niveau kunnen uitdenken hoe we mensen wat meer structureel (bijv 1 dag per 2 weken)
naar het RIVM kunnen laten komen. De behoefte is er zeker bij ons. Verder merk ik dat meer interactie tussen

onderzoekers en analisten op het werk ook meerwaarde heeft. Dit is virtueel gewoon lastig, omdat de analisten heel

druk zijn en niet zo snel de telefoon pakken. Meer ruimte voor dit soort overleggen ook voor niet-kritische

processen zou welkom zijn.
De twee afdelingsoverleggen die in de zomer mochten werden overigens erg gewaardeerd! Mensen kregen hier veel

energie van. Goed ook om dat terug te geven.

Groeten

From:[IEEEDIINHEED © iv.»
Sent: dinsdag 1 september 2020 12:03

2rivm.ni>; [ICKEI HEXEN © vm.» >; IEEE ESE vm n>; EXE
@rivm.nl>

Subject: aantal dingetjes

Hoi allen,

Ben ongeveer door mijn mail heen..

Paar dingen/vragen even per mail aan jullie:

1. Willen jullie de mensen in de afdeling vragen om tijd te schrijven voor 4 september? Er zijn er nog heel veel

die niet geschreven hebben.

2. Ik heb eerder gevraagd ofjullie mensen die nu op het lab werken graag een laptop zouden willen geven

zodat ze aan online meetings makkelijker kunnen meedoen. Ik heb geen reactie gekregen. Wel is het zo dat

mdw 2 devices mogen hebben max. Dus als ze al telefoon en ipad hebben dan kunnen ze geen laptop krijgen
tenzij ze tel of ipad inleveren. Jullie kunnen zelf akkoord geven op aanvragen laptop en de bestelling regelen.
3. Donderdagochtend heb ik MT RIVM waarbij we input/wensen mogen aangeven mbt hoe we, GZBers, elkaar

toch meer kunnen gaan ontmoeten ondanks dat we nog zoveel mogelijk thuis moeten werken. Graag hoor ik

van jullie ideeen daarover. Ik al benoemen dat we graag willen dat iedereen een keer op het RIVM kan werken

(dus niet alleen de labmdw), er voldoende ruimte moeten zijn (in combi met deelname digitaal), en ook weer

mogelijkheden moeten geven voor volgen opleidingen. Graag aanvullende input indien nodig.
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